
XV sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

dnia 21 lutego 2020 r.  
 

I Otwarcie sesji.  
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył XV sesję Rady Miejskiej i przywitał obecnych na sesji.   
Obecnych 15 radnych na stan 15.   
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący udzielił głosu radnej Sejmiku Województwa Lubuskiego Annie Chinalskiej. 
 
Anna Chinalska poinformowała, że 20 grudnia 2019r. został przyjęty budżet województwa 
lubuskiego. Dochody planowane są na kwotę 547 mln zł, wydatki na kwotę 604 mln zł. Deficyt 
budżetowy 66 mln zł, ma być planowany mniejszy 57 mln. Duża część budżetu będzie 
przeznaczona na inicjatywy obywatelskie, 1 mln na lubuskie inicjatywy młodzieżowe , 50+ 500 
tys. Poinformowała o systemie monitoringu powietrza. W województwie lubuskim jest 7 stacji, 
które monitorują jakość powietrza – Gorzów Wlkp., Zielona Góra,  Sulęcin, Wschowa, Żary. 
Poinformowała, że 4 marca br. odbędą się konsultacje w Urzędzie Marszałkowskim - program 
ochrony  powietrza dla strefy lubuskiej.  
 
M.Rogiński – podziękował radnej za pracę na rzecz ochrony środowiska i walki ze smogiem. 
T.Romanowski – prosi o interwencję na ul. Śląskiej – droga wymaga naprawy w całości 
Z.Patek – program dla wybranych przedmiotów nauczycielskich – jest problem z fizykami, 
chemikami 
T.Zajkowska –  
1.Brak dobrej komunikacji na trasie Gubin-Krosno Odrz., Gubin- Zielona Góra 
2 Właściciele małych domów skarżą się, że są kontrolowani czym ogrzewają swoje domy. 
Tłumaczą to , że kopcą bo kupują fatalny węgiel i odsyłają do składów węglowych  
H.Wojnicz – jakie podjęto decyzje jeśli chodzi o przyjmowanie przez duże sieci handlowe 
zwrotnych opakowań. Opakowania te często znajdują się w piecach, a to z kolei idzie do 
środowiska. Działania muszą być połączone. W pobliżu granicy jesteśmy narażeni na 
przywożenie śmieci ze strony zachodniej.  Te śmieci często stoją na przejściu w Gubinku. 
Zwraca się z prośbą aby uszczelnić te granice. Należy podjąć działania w tym kierunku. Może 
coś się poprawi, jeśli chodzi o jakoś powietrza.  
 
II Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pan Burmistrz opuścił salę narad. 
 
Pani Anna Chinalska w dalszym ciągu, odpowiadając na pytanie radnej Haliny Wojnicz w 
sprawie zwrotnych opakowań. 
Góry plastików nie mogą rosnąć i państwo musi poczynić jakieś kroki w tym kierunku.  
 
Z.Bołoczko - zwraca się z prośbą o poruszenie na sesji sejmiku tematu ochrony wód, nasz teren 
- stepowieje, jest problem z powodzią, a rzeki stają się rowami. Trzeba uruchomić jakiś program.  
H.Wojnicz- jeśli nie będzie działań ze strony naszego sejmiku, to działań krajowych nie będzie. 
Zwraca się z prośbą o poruszenie  tematu opakowań zwrotnych na sesji sejmiku.  
 
Przewodniczący podziękował Annie Chinalskiej za przybycie, interwencje w sprawie Gubina                            
i dbanie o nasze sprawy. 

 



Wniosek formalny przewodniczącego Rady Miejskiej w Gubinie o zmianę w porządku obrad, 
aby projekt uchwały nr 132 był głosowany w pierwszej kolejności. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek 
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty/15 osób za, 0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu.   
 
III Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności Komisji 

w okresie między sesjami. 
 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej  Tomasz Romanowski - komisja spotkała się raz 
celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję, wysłuchano sprawozdania                                   
z działalności MOPS a także kierownik MZUK-u, naczelnik Wydziału przekazał informację o 
obecnych zasobach komunalnych, a także o stanie sprzedaży mieszkań.   
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska  Teresa Opara 
- komisja spotkała się raz celem zapoznania się z  projektami uchwał na dzisiejszą sesję, 
zapoznano się ze sprawozdaniem z działalności MOPS, a także zapoznano się ze 
sprawozdaniem z PCPR-u.  
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki  Robert Woszak - komisja spotkała się 
raz, celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję  
Komisja Rewizyjna  Danuta Grygorowicz -komisja spotkała się raz i pracowała nad planem 
pracy komisji na rok 2020. 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  Ziemowit Patek - komisja nie spotkała się z braku 
przedmiotu obrad.  
 
IV Podjęcie uchwał w sprawie:    
Przewodniczący w imieniu klubu radnych ProGubin składa wniosek o: 
1. Zmianę w projekcie nr 132 i wycofanie dofinasowania wynikającego z wniosku 2/2020 dot. 
zwiększenia środków na wyposażenie hali sportowej.  
2. Wycofanie dofinansowania wynikającego 3/2020 z 10 lutego 2020 dot. zwiększenia środków                       

w planie wydatków w celu funkcjonowania i obsługi hali sportowej  

Wnioski zostały podyktowane tym, że trzeba je omówić ze wszystkimi. Na poniedziałek została 
zaplanowana wspólna Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki  ze wszystkimi 
radnymi. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Gubinie złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad 
dzisiejszej sesji  projektu uchwały nr 132 i projektu uchwały nr 133. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o wycofanie z porządku obrad dzisiejszej sesji  
projektu uchwały nr 132 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt uchwały został wycofany/14 osób za,  0 
osób przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/  
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 

 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o wycofanie z porządku obrad dzisiejszej sesji  
projektu uchwały nr 133 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt uchwały został wycofany/14 osób za,  0 
osób przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/  
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 



1.  Zniesienia formy ochrony przyrody - drzewa uznanego za pomnik przyrody - 105 
Projekt uchwały nr 105 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 

 
Komisje Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki oraz Komisja Finansów   i Gospodarki 
Komunalnej zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska zapoznała się 
z projektem uchwały.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 105. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XV.114.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

2. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Gubin - 123 

Projekt uchwały nr 123 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
Na terenie Gminy Gubin brak jest noclegowni lub schroniska, w którym możliwe byłoby udzielenie 
świadczenia w formie schronienia. Dlatego też Wójt Gminy Gubin po raz kolejny zwrócił się do 
Burmistrza Miasta z prośbą o zarezerwowanie jednego miejsca dla osoby bezdomnej w noclegowni 
w Gubinie  w roku 2020. Zgodnie  z art. 18 ust. 2 pkt 12 ustawy o samorządzie gminnym decyzja 
w sprawie podejmowania współdziałają z innymi gminami należy do kompetencji rady gminy.  

 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 123. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XV.115.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

3 wyrażenia zgody na zwarcie porozumienia z Gminą Gubin - 124 

Projekt uchwały nr 124 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 124. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XV.116.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

4 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Gubińskiej Rady Seniorów kadencji 
2019-2023 - 125 

Projekt uchwały nr 125 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
W związku ze zgonem jednego z członków gubińskiej rady seniorów zachodzi potrzeba 
uzupełnienia składu rady.  
 



Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 125. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XV.117.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 
Przewodniczący przywitał nowego członka Gubińskiej Rady Seniora Jerzego Cierpińskiego.   
 

5. udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na realizację zadania w 
zakresie prowadzenia Izby Wytrzeźwień w Raculi na 2020 rok - 127 

Projekt uchwały nr 127 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 127. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XV.118.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.  
  

6. programu wspierania rodziny w gminie Gubin o statusie miejskim na lata 2020-
2022 - 131 

Projekt uchwały nr 131 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
Zgodnie z art. 176 ustawy z dnia 9 czerwca 2011r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 
zastępczej do zadań własnych gminy należy opracowanie i realizacja 3 letnich gminnych 
programów wspierania rodziny. Poprzedni program obejmował lata 2017-2019.  
 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 131. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XV.119.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

7. Przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami - 134 

Projekt uchwały nr 134 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
Obowiązek przyjęcia przez radę gminy planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz 
dziennymi opiekunami wynika z art. 55 ustawy z dnia 4 lutego 2011r. o opiece nad dziećmi do lat 
trzech. Organem nadzoru jest burmistrz właściwy ze względu na miejsce prowadzenia żłobka, 
klubu dziecięcego lub miejsce sprawowania opieki przez dziennego opiekuna. Obecnie do rejestru 
żłobków i klubów dziecięcych, prowadzonego przez Burmistrza Miasta Gubina, wpisane są jedynie 
dwie placówki żłobkowe. Dlatego też niniejsza uchwala dotyczy jedynie planu nadzoru nad 
placówkami tego typu.  
             
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  



Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 134. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XV.120.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

8. przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wlkp. skargi 

Prokuratora Rejonowego w Krośnie Odrz. z dnia 20 stycznia 2020r. syg. Akt PR Pa 1.2020 

na uchwałę nr XIV.99.2019 Rady Miejskiej w Gubinie z dnia 20 grudnia 2019r. w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Gubina - 128   

Projekt uchwały nr 128 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 128. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/14 osób za,  0 osób 
przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr XV.121.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

9. zmiany uchwały nr XIV.108.2019 Rady Miejskiej w Gubinie z dnia 20 grudnia 2019r. w 

sprawie zatwierdzenia „Programu budowy i przebudowy dróg miejskich na terenie miasta 

Gubina na lata 2020-2025” - 129 

Projekt uchwały nr 129 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie z tym, że: 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska proponuje 
następującą zmianę do projektu uchwały nr 129: 
1) o dopisanie do programu budowy i przebudowy dróg na lata 2020-2025 ul. 3 Maja 
2) o dopisanie do programu budowy i przebudowy dróg na lata 2020-2025 ul. Łąkowej.  
 
T.Zajkowska – składa wniosek o odrzucenie projektu uchwały nr 129 w całości i przygotowanie 
rzeczywistego programu. W programie powinny być konkretne terminy, która droga i kiedy. 
Chce aby powstał program, a nie rejestr. 
H.Wojnicz – muszą być jakieś kryteria i kolejność. Musi być przede wszystkim inwestycja 
zaplanowana na rok 2020. W uchwale finansowej już znalazł się parking na ul. Kujawskiej na 
kwotę 72 tys.już znalazł się w projekcie uchwały  -mieliśmy dopiero o tym rozmawiać jako rada 
miejska. Zaczyna się realizacja tego programu. Jest za wycofaniem projektu tej uchwały.  Nie 
jest przeciwna tej realizacji, ona jest potrzebna jak wiele innych inwestycji  – trzeba dojść do 
porozumienia, a nie tak , że inwestycje „idą pod stołem”.  
 
Przewodniczący poinformował radną, że w połowie marca odbędzie spotkanie dot. określenia 
kryterium według jakiego będzie rozpatrywane sprawy budowy i remontu dróg.   
R.Woszak – proponuje aby na to spotkanie każdy z radnych przygotował opis dlaczego akurat 
dana ulica ma być remontowana. 
 
Wniosek radnej Teresy Zajkowskiej  o wycofanie projektu uchwały nr 129 z porządku sesji. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnej Teresy Zajkowskiej  o wycofanie projektu 
uchwały nr 129 z porządku sesji. 



W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt uchwały został wycofany/8 osób za,                  
4 osoby przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu/  
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

10. górnych stawek opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz górnych 
stawek opłat za opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 
ciekłych - 130 

Projekt uchwały nr 130 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
 
Naczelnik Wydziału Komunalnego i Inwestycji zreferował projekt uchwały nr 130. 
 
R.Woszak - czy jeszcze jakiś podmiot zajmujący się gospodarką komunalną zwracał się z takim 
samym zapytanie jak PUM 
Naczelnik Wydziału Komunalnego i Inwestycji - nie zwracał się. Otrzymaliśmy tylko wniosek od 
PUM-u.  
M.Rogiński - pyta prezesa PUM o zakup nowego, ekskluzywnego samochodu. Wielu mieszkańców 
wyraża głębokie niezadowolenie.  Czy na zakup owego samochodu, uzyskał zgodę zgromadzenia 
wspólników?  
Prezes PUM-u - poinformował , że otrzymał zgodę na zakup samochodu.  
Z.Patek – wszyscy ubolewają nad cenami śmieci. Jest zdania, że stawki , które mamy ustalone  
jako maksymalne okazałyby się poniżej pułapu, który trzeba dać na bramie w Marszowie, to 
uniemożliwimy przedsiębiorcom podpisania umów w ogóle. Wtedy moglibyśmy utonąć w 
śmieciach.  Przedsiębiorca podpisując umowę z przedsiębiorstwem usług miejskich musi 
negocjować stawkę dla siebie . z tego co wiadomo Umowy są podpisywane indywidulanie                          
i stawki są uzgadniane indywidulanie. Jeśli ta stawka która obowiązuje teraz po zmianach                           
w Marszowie okaże się za niska, to nie wywiążemy się z obowiązku utylizacji śmieci.  
Z. Bołoczko – czy można ograniczyć liczbę członków rady nadzorczej do 3. Jeden członek rady 
nadzorczej otrzymuje pensję chyba około 2 tys. zł miesięcznie. To przyniosłoby oszczędności.  
Prezes PUM - potwierdził, że rada nadzorcza może się składać z 3 członków, ale o tym decyduje 
właściciel.  
Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę, że jest grupa odbiorców która nie zapełni 
pojemnika przez miesiąc i rozważyć aby stawiać pojemnik o pojemności 0,3 , 0,5. 
T.Zajkowska – poruszyła temat zakupu samochodu przez PUM i uważa, że kiedy nie ma 
pieniędzy, to nie powinno wydawać się pieniędzy na luksusy, jak luksusowe auta.  
 

Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej oraz Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, 
Sportu i Turystyki  zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska zapoznała się 
z projektem uchwały.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 130. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/9 osób za,  2 osoby 
przeciw, 4 osoby wstrzymały się od głosu/ i otrzymała nr XV.122.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

11. zmiany uchwały nr V/31/2003 rady Miejskiej w Gubinie z dnia 27 lutego 2003r. w sprawie 

utworzenia Miejskiego Zakładu Usług Komunalnych - 122 

Projekt uchwały nr 122 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 

 



Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie z tym, że: 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki proponuje następującą zmianę w 
projekcie uchwały nr 122: 
 w § 2 ust. 2 usunąć zapis „Zakład może prowadzić zadania w zakresie wykonywania remontów 
i budowy dróg”. 
 
H.Wojnicz – nie rozumie dlaczego powrócił temat statutu MZUK-u, który przywraca punkt, że 
może wykonywać remonty dróg i chodników.  
R.Woszak – cały sprzęt którym dysponował MZUK został przekazany do referatu drogowego 
i jeśli MZUK miałby to robić, to czym miałby to robić?  
Z.Patek – referat jest powołany i działa, a sprzęt został przekazany. Jest zdania, że ten punkt 
jest zbyteczny. Jeśli będzie potrzeba, to zawsze można dopisać ten punkt w statucie.  
T.Romanowski – co w sytuacji, kiedy referat drogowy będzie potrzebował pomocy MZUK-u. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Komisji Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu 
i Turystyki aby w § 2 ust. 2 usunąć zapis „Zakład może prowadzić zadania w zakresie 
wykonywania remontów i budowy dróg” 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty/9 osób za,  4 osoby 
przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu/  
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 122 ze zmianami. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/12 osób za,  1 osoba 
przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu/ i otrzymała nr XV.123.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

12. planu pracy Komisji Rewizyjnej - 126 

Projekt uchwały nr 126 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
 

Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki oraz Komisja Bezpieczeństwa 
Publicznego i Spraw Socjalnych  zapoznały się z projektem uchwały.   
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej nie odniosła się do projektu uchwały.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 126. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XV.124.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 
Salę narad opuścił radny Janusz Jażdżewski godz. 12:50. 
 
V. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała sprawozdanie                                                                  
z przeprowadzonej kontroli w Gubińskim Międzyszkolnym Towarzystwie Sportowym 
„Sparta” w Gubinie. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
 
R.Woszak - czy komisji został przedstawiony harmonogram treningów oraz czy transport jest z 
wynajmu , czy realizowany środkami własnymi? 



D.Grygorowicz - harmonogram treningów nie był przedmiotem kontroli, a transport jest 
wynajęty.   
 
VI. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gubinie za 
2019r. 
Sprawozdanie radni otrzymali wraz z materiałami na sesję. Radni nie wnieśli uwag do 
sprawozdania. 
VII. Sprawozdanie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gubinie z realizacji 
zadań z zakresu wspierania rodziny za 2019r. 
Sprawozdanie radni otrzymali wraz z materiałami na sesję. Radni nie wnieśli uwag do 
sprawozdania.  

 
VIII. Sprawozdanie z realizacji programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gubin o statusie miejskim                        
w roku 2019r. 
Sprawozdanie radni otrzymali wraz z materiałami na sesję. Radni nie wnieśli uwag do 
sprawozdania.   

 
IX. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Protokół był wyłożony do wglądu.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty/14 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu.   
 
X Sprawy różne. 
Przewodniczący przypomniał radnym, że do 30 kwietnia br. należy złożyć oświadczenia 
majątkowe wraz z kopią PIT. 
 
Zapytał, czy w Urzędzie Miejskim w Gubinie będzie stanowisko do próbnego spisu 
powszechnego i do złożenia danych online przez osoby, które nie posiadają internetu.  
 
Naczelnik Wydziału Organizacji i Spraw Obywatelskich – planowane jest utworzenie niejednego 
takiego stanowiska na terenie miasta. Spis próbny rozpoczyna się w kwietniu.  Zaplanowana jest 
szeroka kampania informacyjna. 
 
Radny Robert Woszak poinformował wszystkich radnych o wspólnym posiedzeniu Komisja 
Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki na poniedziałek godz. 14:30 Urząd Miejski sala 
narad. 
 
Z.Bołoczko: 

1. Strona internetowa UM – nie działa odnośnik do przekierowania stronę bip. 
2. Na stronie bip nie ma projektu uchwały budżetowej i protokołu z sesji budżetowej 
3. Dofinasowanie zabytków. 
 

Przewodniczący poinformował, że protokół z sesji budżetowej zostanie dopiero umieszczony na 
stronie bip, ponieważ dopiero dzisiaj przyjmujemy ten protokół.   
Zastępca Burmistrza Justyna Karpisiak -   

1. Odnośnik powinien działać, sprawdzimy to. 
2. Projektów uchwał nie publikujemy stronie internetowej, a uchwała budżetowa jest na stronie 
bip. 



3. Dofinansowanie zabytków. Wnioski, które zostały prawidłowo złożone otrzymały 
dofinansowanie. W uchwale jest zapis, iż w miarę posiadanych środków budżetowych będziemy to 
rozpatrywać . Wnioski są w wydziale merytorycznym w Wydziale Nieruchomości i Współpracy 
Zagranicznej. Decyzja zapadnie wkrótce. Wnioski można składać do października.  
J.Skóra – 1. Brakuje kalendarza imprez 
2. Korowód w Cottbus – może trzeba zobaczyć jak on wygląda  
3. Zaprasza wszystkie kobiety 7 marca br. do GDK godz. 14 koncert zespołu z Ukrainy  
R.Woszak - w sprawie kalendarza, informacje miały spływać od dyrektora MOS i GDK, ale 
bezskutecznie.  
K.Zdobylak -  

1. Poinformował, że w ramach projektu „Dwa ratusze jedno euromiasto” istnieje wspólna strona 
internetowa, na której istnieje wspólny kalendarz, gdzie każdy może zgłosić swoją imprezę. 
2. W mieście pojawił się monitoring min.  na placu przy ul. Krzywosustego, na skrzyżowaniu ul. 
Kaliskiej i ul. Łukowej. Czy już działa i czy jest on skoordynowany z monitoringiem, który mieliśmy 
dotychczas. 
3.  Czy jest wyłoniona firma i wykonawca na przetarg skateparku  
4. Zaprasza wszystkich członków Komisji Euromiasta w poniedziałek na godz. 16:00 na 
posiedzenie 
 

Naczelnik Wydziału Komunalnego i Inwestycji - przetarg został ogłoszony, do wyboru oferentów 

jest jeszcze czas. Przetarg jest tak ustalony aby do końca maja prace były wykonane. Monitoring 

działa. W monitoring uzbrojona jest Policja i Straż Miejska.  

Z.Bołoczko - firma RAB przy PKS-ie na swojej posesji ma chodnik, z którego korzystają wszyscy. 

Postawił tam 3 śmietniki i zwrócił się do PUM-u o  opróżnianie tych śmietników - został odesłany 

do rady miejskiej, gdyż PUM nie może podjąć decyzji.  Został poinformowany, że zostanie 

obciążony kosztami segregacji odpadów z tych 3 śmietników.  

Zastępca Burmistrza Justyna Karpisiak - trzeba sprawdzić, gdzie te śmietniki stoją. 

Z.Patek - w sprawie kalendarza - w poprzedniej kadencji próbowano to uruchomić. Skoro jest opór 

w GDK i MOS-ie, to może założyć skrzynkę mailową - kalendarz.  

Zastępca Burmistrza Justyna Karpisiak - jest zdania , że za kalendarz nie należy obwiniać ani 

dyrektora MOSu ani dyrektora GDK, ponieważ wina często leży po stronie Stowarzyszeń, które 

często nie mogą się miedzy sobą porozumieć. Terminy się nakładają i nikt nie chce ustąpić i stąd 

jest zbieżność terminów.  

T.Zajkowska - zwróciła uwagę, że 24 lutego br odbędą się dwie komisje. 

R.Woszak - proponuje wspólne spotkanie w środę godz. 14:30  

M.Roginski - czy odbędą się uroczystości związane z zakończeniem walk o nasze miasto? 

Zastępca Burmistrza Justyna Karpisiak - nie będzie oficjalnego składania kwiatów. Są złożone 

kwiaty i zapalone znicze. Świętowane będzie zakończenie II Wojny Światowej.  

T.Zajkowska - teren przy InterMarche. Znajdują się tam śmieci i butelki. Teren nie należy do 
miasta, a do Intermarche, a tam nie ma z kim rozmawiać na ten temat. Apel do Straży Miejskiej, 
aby zobowiązać właścicieli do uporządkowania terenu.  
Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji jest wyczerpany i zamknął XV sesję Rady Miejskiej                    
w Gubinie.  
 
                                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
                                                                                            Wojciech Sendera  
Zakończono o godz: 13:25 
Protokołowała Alicja Dobras  


